
OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC   
OBČINSKI SVET 
Ul. Vladimirja Dolničarja 2, 1356 Dobrova   
 
Štev.:    011- 0010/2007       
Datum:  16.04. 2007      
 
 

Z A P I S N I K 
4. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila 
v sredo, 11. aprila 2007 ob 19.00 uri v prostorih Gasilskega doma na 
Dobrovi. 
 
Prisotni svetniki: Filip Božnar, Franc Bradeško, Frank Breskvar, Bojan Demšar, 
Andreja Dolinar, Filip Dolinar, Lojze Dolinar, Matjaž Dolinar, Marko Jovič, Simona 
Kostrevc, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Viktor Prosen, Franc Setnikar, Ana 
Zorc.  
Odsotni svetniki: Cvetka Franko, neopr.   
 
Ostali prisotni:  
župan Lovro Mrak  
Uprava: Tadeja Plestenjak, Helena Čuk, Mojca Sečnik, Boris Krnjajič, Jože 
Brezovec, Barbara Velkovrh, Riko Gantar, Aleksandra Bizjan, Mateja Tavčar. 
 
Vabljeni:  
-odgovorni računovodja Dušan Jelenčič  
-gospod Stanislav Bele, vodja medobčinskega inšpektorata in gospa Marija Ajdič   
   Francelj, inšpektorica , poročevalca k točki 2,  
- gospod Edvard Cvetko, komandir PP Ljubljana Vič, gospod Štefan Bočkor, kot 
poročevalca k točki 3. 
  
Župan je svetnike in ostale prisotne pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji 
zagotovljena.  
 
Glede na prisotne zunanje poročevalce je predlagal, da se na začetek seje uvrsti 
točki o poročilu medobčinskega inšpektorata in poročilo o varnosti policijske 
postaje Vič. Prisotnim je predlagal v sprejem naslednji dnevni red:    
 
1. Potrditev zapisnika 3. redne in 2. izredne seje občinskega sveta 
2. Poročilo o delu medobčinskega inšpektorata za obdobje marec 2006- marec 

2007  
3. Poročilo PP Ljubljana Vič o stanju varnosti na območju občine   
4. Vprašanja in pobude svetnikov  
5. Poročila delovnih teles občinskega sveta 
6. Predlog proračuna občine Dobrova Polhov Gradec  
7. Predlog sklepa o imenovanju občinske volilne komisije  
8. Predlog sklepa o imenovanju v svet javnega zavoda Polhograjska graščina  
9. Razno  
- poročilo podžupana o skupščini Holdinga  
 
Dnevni red je bil soglasno potrjen.  
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Ad 1) Potrditev zapisnika 3. redne in 2. izredne seje občinskega sveta 
Zapisnik 3. redne seje je bil sprejet s 14 glasovi ZA.  
Zapisnik 2. izredne seje je bil sprejet s 14 glasovi ZA.  
 
Ad 2) Poročilo o delu medobčinskega inšpektorata za obdobje marec   
           2006- marec 2007 
Vodja medobčinskega inšpektorata Stanislav Bele je svetnikom predstavil 
poročilo o delu medobčinskega inšpektorata ter na kratko predstavil področja 
pristojnosti inšpektorata, poročilo o izvajanem nadzoru nad izvrševanjem 
predpisov in drugih aktov, s katerimi občine ustanoviteljice urejajo zadeve iz 
svoje pristojnosti. Predstavil je pooblastila inšpektorja- inšpektor nadzoruje 
izvajanje zakonov, podzakonskih aktov in občinskih predpisov. Pri svojem delu 
inšpektor opravlja redne inšpekcijske nadzore, izredne nadzore na podlagi 
prijave, obravnava tudi anonimne prijave. Kontrolne preglede opravlja po 
preteku roka, določenega za odpravo kršitve ali redne periodnične preglede 
pomembnejših zadev.  
Predstavil je ukrepanje inšpektorja; v inšpekcijskem postopku inšpektor pri 
ugotovljeni kršitvi izreče ustno opozorilo (za manjše kršitve) ali izda odločbo 
(izreče inšpekcijski ukrep za odpravo nepravilnosti oziroma pomanjkljivosti ali 
odredi druge ukrepe; odstranitev objekta, zaseg predmetov). Ko obstaja 
nevarnost za življenje in zdravje ljudi, za javni red in mir, za javno varnost  ali za 
premoženje večje vrednosti, gre za nujne ukrepe v javnem interesu, ki jih ni 
mogoče odlagati. V tem primeru in ko so dejstva, ugotovljena ali vsaj verjetno 
izkazana, lahko inšpektor odloči ustno. Ustno lahko odloči tako, da odredi, da se 
odločba izvrši takoj.  
Inšpektorat deluje na področju inšpekcijskega nadzora kot inšpekcijski organ, na 
področju prekrškov pa kot prekrškovni organ. Povedal je, da je bilo najpogosteje 
potrebno ukrepanje za posege na občinskih cestah,  na področju komunalnih 
odpadkov,  nelegalne deponije,  na področju zapuščenih vozil, pogoste so 
pritožbe krajanov zaradi neurejenosti tako primarnih kot sekundarnih 
kanalizacijskih vodov.  
Svetnike je seznanil tudi z novim Zakonom o občinskem redarstvu, o 
sofinanciranju inšpektorata s strani države, ki refundira stroške v višini 
petdesetih odstotkov.  
V razpravi so sodelovali svetniki Anton Potočnik, Andreja Dolinar, Matjaž Dolinar.  
Svetnika Antona Potočnika je kot večkratnega pobudnika za sprejem Odloka o 
javnem redu in miru zanimalo, kakšnega mnenja je inšpektor. Gospod Bele mu 
je povedal, da gibanje psov obravnava več področnih zakonov že sedaj, prav 
tako pa je v pripravi nov Zakon o javnem redu, zato je svetoval, da se s 
sprejemom tovrstnega akta počaka. A. Potočnik je izpostavil tudi problem črnega 
odlagališča na Hruševem, ki je v neposredni bližini zajetja za vodo. Gospod Bele 
je svetnikom predstavil že storjene korake za odpravo dotičnih nedovoljenih 
posegov v prostor, v delu, kjer se pristojnost inšpektorata konča, pa je odstopil 
zadevo v reševanje kmetijski in okoljski inšpekciji, kjer pa se pristojni po 
njegovem mnenju niso ustrezno odzvali. Ponovno bo zahteval ukrepanje 
državnih inšpekcijskih služb.  
Andreja Dolinar je bila mnenja, da je iztrejava izrečenih glob zelo majhna in 
vprašala, kakšni so razlogi za takšno stanje. G. Bele je povedal, da so navedeni 
zneski izrečenih glob, ki pa se lahko, če so plačane v osmih dneh, zmanjšajo tudi 
za polovico, na nekatere izrečene globe pa so bile vložene pritožbe in so še v 
postopku reševanja.  
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Svetnika Matjaža Dolinar je zanimalo, koliko je kritičnih primerov in kakšno je 
reševanje le-teh, povprašal je inšpektorja, ali je zadovoljen ssvojim delom in 
koliko sredstev letno občina nameni za delovanje inšpekcijske službe. Zanimalo 
ga je, kako je z delom inšpektorata zadovoljna občina in ali se seznanja javnost z 
rezultati službe- podal je pobudo za objavo poročil v časopisu. G. Bele je 
odgovoril na zastavljena vprašanja. Mateja Tavčar iz uprave je povedala, da je za 
delovanje bilo v letu 2005 namenjenih 2.123.495,75 SIT, refundiranih s strani 
države v višini 731.908,20 SIT; v letu 2006 pa je bilo porabljenih 2.714.215,50 
SIT, za katere pa se še pričakuje refundirana sredstva, po pričakovanju petdeset 
odstotna. Župan je povedal, da nad delom inšpekcije nima pripomb, niti jih ni 
slišal s strani občanov ali svetnikov.   
Poročilo medobčinskega inšpektorata so svetniki sprejeli na znanje.  
 
Ad 3) Poročilo PP Ljubljana Vič o stanju varnosti na območju občine za  
          leto 2006   
Gospod Edvard Cvetko, komandir policijske postaje Ljubljana Vič, ki pokriva tudi 
področje občine Dobrova- Polhov Gradec, je predstavil delovanje svoje policijske 
postaje v preteklem letu.  
PP Ljubljana Vič je po območju med največjimi Policijskimi postajami v Sloveniji. 
Deseti policijski okoliš Policijske postaje Ljubljana Vič, obsega območje občine 
Dobrova - Polhov Gradec in občine Horjul.  

V letu 2006 je bilo obravnavano skupaj 135 kaznivih dejanj. Ocenil je, da  je 
kljub navedenemu varnostna situacija na območju celotnega policijskega okoliša, 
ki se nanaša na področje kriminalitete, zadovoljiva, želeli bi samo povečati 
odstotek preiskanih kaznivih dejanj.  Na področju javnega reda in miru je bilo 
obravnavanih 91 kršitev javnega reda in miru; kršitev po prepovedanih drogah,  
po Zakonu o tujcih, po javnem redu in miru,... Na področju prometne varnosti je 
bilo obravnavano 166 prometnih nesreč, 1 oseba se je smrtno ponesrečila, 89 
oseb se je lahko telesno poškodovalo, 4 osebe so se hudo telesno poškodovale, v 
101 primeru pa je nastala le materialna škoda. V letu 2006 se je poleg prometnih 
nezgod obravnavalo še 1.547 ostalih kršitev CPP.  
 
Povedal je, da policija pri svojem delu poudarja nujno sodelovanje med občani in 
policijo. Predvsem vodja policijskega okoliša je v preteklosti in bo tudi v bodoče 
nadaljeval z t.i. preventivnimi aktivnostmi, vse v cilju preprečevanja kriminalnih 
dejanj ter drugih negativnih pojavov. Te aktivnosti so predvsem:  udeležba na 
vseh sestankih v lokalni skupnosti, sestanki sosvetov za varnost občanov, 
predavanja v OŠ, obveščanje oz. svetovanje občanom (plakati), kako naj se 
občani samozaščitno obnašajo, predvsem v cilju, da zaščitijo svoje premoženje 
ter premoženje,  ... 
G. Cvetko je povedal, da bo policija v letu 2007 še naprej aktivno nadaljevala z 
začrtanim delom, predvsem z nadzorom cestnega prometa v času šolskih 
počitnic, ob vikendih, ko je največ voznikov pod vplivom alkohola. Prav tako bov 
OŠ nadaljevala s predavanji mlajšim udeležencem v cestnem prometu, 
sodelovala bo pri kolesarskih izpitih itd. Z lokalno samoupravo bo sodelovala v 
cilju zboljšanja prometne varnosti postavitev prometnih znakov, talnih označb in 
poškodbe in rekonstrukcije na voziščih ter druge zadeve, ki se nanašajo na 
lokalne ceste in po potrebi državne ceste. Svetnike je seznanil, da bo prišlo do 
zamenjave VPO-ja  in sicer se bo VPO Štefan Bočkor upokojil, na njegovo mesto 
pa pride Miha Avsec.  
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Svetnikom je nekaj besed in svojih izkušenj po dolgoletnem delu predstavil tudi 
Bočkor Štefan ter svetnike pozval, da moramo vsi občani sodelovati pri reševanju 
naštete problematike.   
 
V razpravi so sodelovali svetniki Simona Kostrevc, Anton Potočnik, Lojze Dolinar,  
Andreja Dolinar, Matjaž Dolinar.  
G. Kostrevc je zanimalo, ali so na policiji za območje občine evidentirani črni 
odseki z večimi prometnimi nesrečami in opozorila na ponavljajoče se vlome v 
naselju Hruševo/Selo. G. Bočkor je povedal, da načeloma takih mest ni 
zabeleženih, na kritičnih mestih pa so vedno ali radarske ali druge policijske 
kontrole. Zaradi zagotavljanja varnosti v naseljih pa je pozval k sodelovanju vse 
prisotne, sosede iz okolice,.. Anton Potočnik je izrazil mnenje, da so policaji 
aktivni predvsem tam, kjer ni potrebe. Opozoril je na zbirališča narkomanov na 
Dobrovi ter pozval predstavnika policije, da budno spremljajo tovrstne pojave v 
občini in jih poskušajo preprečiti. Andreja Dolinar je zanimalo konkretno 
reševanje primera tatvine kolesa in preiskovalnega postopka policistov. Matjaž 
Dolinar je zastavil vprašanje v zvezi z nadzorom redarske službe v Ljubljani ter 
prenosom pristojnosti iz policije na redarstvo ter sodelovanje teh organov pri 
urejanju mirujočega prometa.  
Gospod Bočkor Štefan je svetnikom predstavil tudi aktualno problematiko v 
občini, opozoril na ponavljajoče aktivnosti kriminalcev ter pohvalil sodelovanje 
policije z občino, gasilskimi društvi v občini.  
Poročilo policijske postaje Vič so svetniki sprejeli na znanje.  
 
Ad 4) Vprašanja in pobude svetnikov  
Svetniki so z gradivom za sejo prejeli pisne odgovore na zastavljena vprašanja, 
ki so evidentirani v preglednici pobud ter zastavili nova vprašanja in pobude:  
 

Potočnik A.  
Plinifikacija občine- terminski plani in naselja?  
Koliko je občina prejela do sedaj evropskih sredstev oz. na katere razpise je kandidirala?  

Potočnik A. 
Pobuda za stalno akcijo uvedbe mestnega prometa na Dobrovi, poiskati odgovor na občini 
Dol pri Ljubljani, ki imajo mestni avtobus, pa so primestna občina, ter občini Medvode 

Dolinar L.  Kakšna je cena vode v občini, cena priklopa, cena grobov?  

Dolinar A.  
Kakšen je terminski plan za sprejem Prostorskega reda in Strategije občine, kako bo 
vključen problem črnih gradenj v spremembo aktov?   

Pograjc M.  Kaj se dogaja s planiranim izvozom iz avtoceste na Cesto Dolomitskega odreda?  
Pograjc M.  Pobuda za sanacijo republiške ceste skozi Razori . 

Demšar B.  
Ali je svetnik, ki ni član delovnega telesa občinskega sveta, lahko prisoten na njegovih 
sejah?  

Demšar B.  
Pobuda za čimprejšnje zalitje razpok na asfaltiranih cestah zaradi preprečitve nadaljnje 
škode 

Kostrevc S. 
Taksa za obremenjevanje okolja- kdaj bo narejen operativni program odvajanja odpadnih 
voda in program oprostitev? Terminski plan izgradnje vodovodov?  

Dolinar M.  
Pobuda za pripravo poziva predlagateljem kandidatur na zadnjih lokalnih volitvah za oddajo 
poročila o porabi sredstev  

Dolinar M.  
Pobuda za pripravo poročila o izvedenih rekonstrukcijah in novogradnjah na področju 
komunale- transparentnost  

Dolinar M.  Pobuda za pripravo natančnih Načrtov razvojnih programov za štiri leta z viri sredstev 
Dolinar M.  Pobuda za postavitev prometnih znakov- pregled obstoječih in postavitev novih 

Breskvar F. 
Pobuda za obdobno organiziranje banketov oz. sprejemov s pomembnimi ljudmi v občini iz 
različnih področij delovanja in poziv da se aktivno vključijo v delo občine.  
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Jovič M.  
Pobuda za postavitev fizičnih preprek in rondojev na LC in repšubliški cesti- Gabrje. 
Pobuda Odboru za komunalo, da pripravi študijo za umiritev prometa na kritičnih točkah.  

Dolinar F.  

Pobuda za preveritev možnosti za kabelsko napeljavo do naselja Stranska vas, zaradi 
možnosti uporabe interneta, …Kdaj, kako. Če lahko se posreduje informacijo tudi v 
časopis.  

 
Ad 5) Poročila delovnih teles občinskega sveta 
Franc Bradeško je predstavil delo Odbora za komunalo na 3. redni seji ter delo 
Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja na 2. seji. Frank 
Breskvar je predstavil delo Odbora za prostorsko planiranje na 2. in 3. seji, 
Anton Potočnik je predstavil na kratko delo Odbora za kulturo in šport na 2. seji 
ter delo na prvi seji Statutarno pravne komisije. Viktor Prosen je predstavil 
svetnikom delo Odbora za gospodarstvo in turizem na 2. redni seji odbora, 
Andreja Dolinar pa delo Odbora za kmetijstvo in gozdarstvo. Dolinar Matjaž je 
svetnikom predstavil delo Komisije za informacijsko družbo, Simona Kostrevc je 
kot predsednica odbora za zdravstvo in socialo predstavila delo odbora na 2. 
redni seji, Marjan Pograjc pa delo Odbora za šolstvo in predšolsko vzgojo.     
 
Ad 6) Predlog proračuna občine Dobrova Polhov Gradec  
Župan je povedal, da so odbori in komisije osnutek proračuna za leti 2007 in 
2008 obravnavale na svojih sejah ter k predlogu proračuna posredovala 
amandmaje.  Župan je povedal, da je z vsemi amandmaji seznanjen, da na njih 
nima pripomb in bodo upoštevani v predlogu proračuna, ne strinja pa se s 
predlogom Odbora za šolstvo in šport za povečanje sredstev, saj meni, da je 
proračun v taki meri investicijsko naravnan, da se denar v največji možni meri 
nameni za izgradnjo šole v Polhovem Gradcu s pripadajočo telovadnico ter za 
izgradnjo športne dvorane na Dobrovi. Iz tega razloga tudi umika svoj predlog v 
višini 3.000 MIO SIT za organizacijo kolesarske dirke.  
Svetnikom je povedal, da ima proračun cca. 52% odhodkov, na katere nima 
vpliva in gre za izvrševanje zakonskih obveznosti. Župan je dejal, da se zaveda, 
da občani rabijo ceste, trgovine, boljše pogoje za otroke v šolah in še bi lahko 
našteval. Vendar so proračunska sredstva omejena. Apeliral je na svetnike, ki so 
pravzaprav v svojih programih želeli uresničiti iste cilje, da skupaj z dolžnostjo 
do ljudi uresničijo skupne zadane cilje.  
Amandmaje k osnutku proračuna so podali Odbor za zdravstvo in socialo, Odbor 
za kulturo in šport, Odbor za šolstvo, predšolsko vzgojo in izobraževanje, Odbor 
za komunalo, Odbor za prostorsko planiranje, gospodarjenje z nepremičninami in 
varstvo okolja.  
V razpravi so sodelovali Lojze Dolinar, Franc Setnikar, Matjaž Dolinar, Marjan 
Pograjc, Anton Potočnik, Viktor Prosen, Andreja Dolinar, Simona Kostrevc, Franc 
Bradeško, Frank Breskvar, Bojan Demšar in Ana Zorc.  
Lojze Dolinar je povprašal za sredstva za namen dokončanja izgradnje 
pokopališča v Dvoru. Setnikar je povedal, da je investicija bila že v proračunu 
preteklega leta ter tudi sklenjena pogodba. Problematika tea pokopališča sega že 
štirinajst let nazaj, dejstvo pa je, da ni več prostora za pokope, zgrajena pa bo 
tudi mrliška vežica. Največji problem pa predstavlja predvsem kulturno 
varstvena zaščita nad projektom, ki ne dovoljuje odstopanj od potrjene gradnje, 
ki je bila narekovana tudi z njihove strani, kar pa posledično projektu predstavlja 
tako visoko investicijsko vrednost.  Župan je povedal, da je izgradnja mrliških 
vežic potrebna tudi v Polhovem Gradcu, Črnem Vrhu in Šentjoštu. Marjan Pograjc 
je povedal, da ima KS Dobrova tudi pripravljen projekt razširitve pokopališča, saj 
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tudi na Dobrovi zmanjkuje prostora za pokope. Pogreša v proračunu tudi 
sredstva za pripravo projektne dokumentacije za nove projekte. Antona 
Potočnika so zanimala sredstva na postavki zadrževalnikov, sredstva za javno 
podjetje Snaga ter način določanja seznama komunalnih investicij- kdo jih je 
pripravljal, saj ugotavlja, da Dobrova nima nič investicij. Prav tako ga je zanimal 
vrstni red izgradnje šolskih prostorov in telovadnic.  
Kot odgovor županu pa je umaknil amandma Odbora za šolstvo in šport, za 
povišanje financiranja. Župan je povedal, da se predvideva izgradnja oz. 
financiranje prenove in prizidave OŠ Polhov Gradec ter telovadnice predvidoma 
že v letu 2008, takoj nato pa gradnja športne dvorane na Dobrovi.    
Viktor Prosen je povedal, da so sredstva za organizacijo kolesarske dirke v delu 
zagotovljena tudi na postavkah promocijskih aktivnosti. Andreja Dolinar je 
opozorila na nedoslednost pri navajanju investicijskih sredstev za izgradnjo 
pločnikov za leto 2008. Bojan Demšar je komentiral, da je za KS Šentjošt 
sredstev predvidenih manj kot v preteklih letih. Povedal je, da so krajani veliko 
prispevali k investicijam z lastnim delom, pozval je, da se kot vzpodbuda za 
naprej izvede še kakšno prepotrebno asfaltiranje. Prav tako je povedal, da je 
projekte v preteklosti financirala KS sama ter je podal apel za plačilo projektov. 
Matjaž Dolinar je bil mnenja, da je proračun nepregleden, ne vidi se, kaj se bo 
delalo na konkretnih projektih in kdaj. Uprava je po njegovem mnenju dolžna 
pripraviti proračun tako, da so jasno razvidni nameni porabe. Prav tako  
predlaga, da se načrt razvojnih programov natanko razdela za obdobje štirih let.  
Moti ga, ker niso na postavki prihodkov drugih lokalnih skupnosti prikazana vsa 
sredstva iz naslova delitvene bilance. Predlaga, da se ustanovi poseben sklad, 
kjer se namensko steka denar za investicijo v šolo, kjer bo točno razvidno, koliko 
sredstev je zagotovljenih v tekočem proračunu. Ima občutek, da se namenoma 
prikriva določen del sredstev.  
Simona Kostrevc je mnenja, da so skoki višine proračuna na projekciji leta 2006-
2007 in 2008 veliki in ji razlogi za takšno sliko niso znani. Franc Bradeško je 
predstavil pripravo seznama investicij na Odboru za komunalo ter način izbire 
prioritet, Frank Breskvar je kot predsednik Odbora za prostorsko planiranje 
predstavil vsebino predloga na postavkah za urbanistično načrtovanje, projektne 
naloge, ... 
Zorc Ana je svetnike opozorila na dejstvo, da je občina Dobrova- Polhov Gradec 
še vedno skupna občina ter morajo tudi svetniki temu primerno ravnati, saj ima 
občutek, da se mnenja delijo na dva dela, ne zasledujejo pa skupnega razvoja 
občine.  
Matjaž Dolinar je vložil dodatni pisni amandma pri županu, s katerim predlaga, 
naj se na postavki nakupa zemljišč predvidi 30 MIO SIT za nakup zemljišča pri 
ŠRC Gabrje, na prihodkovni strani se sredstav iz lokalnih skupnosti povišajo za 
22 MIO SIT, zmanjša pa se postavka v upravi za nakup osnovnih sredstev v 
višini 8 MIO SIT.  
 
Zaradi različnih neusklajenih mnenj posameznih svetnikov je župan umaknil 
glasovanje o predlogu proračuna za leto 2007 in 2008 ter zaključil točko 
dnevnega reda, do prihodnje seje.      
 
Ad 7) Predlog sklepa o imenovanju občinske volilne komisije  
Svetnik Franc Bradeško je kot predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja povedal, da je komisija pozvala vse odbore političnih 
strank v občini, krajevne skupnosti, naj na podlagi 35. člena Zakona o lokalnih 
volitvah podajo predloge za člane v občinski volilni komisiji. Predlog je podala 
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krajevna skupnost Črni Vrh, krajevna skupnost Šentjošt nad Horjulom ter 
občinski odbor Socialnih demokratov.  Mandat obstoječi komisiji preneha konec 
aprila.  Povedal je, da je komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, 
je na svoji korespondenčni seji dne 10.04. 2007 ponovno razpravljala o članstvu 
občinske volilne komisije, saj je predlagana članica Nina Leskovec ni več 
pripravljena sodelovati v občinski volilni komisiji. Komisija za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja je po ponovni pripravi predloga sklenila, da se 
namesto kandidatke za članico občinske volilne komisije predlaga Majo Bradeško, 
Srednji vrh 21 a.  
Svetnik Marko Jovič je povprašal Bradeška, kako je Komisija oblikovala predlog 
članstva. Bradeško je povedal, da so večinoma člani že bili v občinski volilni 
komisiji in delo korektno opravljali, predlogov, kot povedano, pa tudi ni bilo. 
Župan je dal na glasovanje naslednji   
 
Sklep 37/1/4 
o imenovanju občinske volilne komisije 
V občinsko volilno komisijo se imenujejo:  
1. Primož Vehar, predsednik, 1968, Polhov Gradec 38, 

Did Mušinovič, namestnik predsednika, 1957, Podsmreka 5 P, 
2. Marta Butina, članica, 1955,  Stara cesta 14, Dobrova, 

Jože Kožuh, namestnik, 1966, Črni Vrh 51, Polhov Gradec,  
3. Marko Košir, član, 1968, Črni Vrh 31, 
    Maja Bradeško, namestnica,  1987, Srednji vrh 21 a, Polhov Gradec,   
4. Andrej Malovrh, član, 1974, Pristava pri Polhovem Gradcu 5,   
    Boštjan Rihar, namestnik, 1971, Ul. Emila Adamiča 41, Dobrova. 
Mandat občinske volilne komisije traja štiri leta.  
Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v  Uradnem listu RS.  
 
ZA:  15 glasov                                      PROTI:  0  glasov   
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 8) Predlog sklepa o imenovanju v svet javnega zavoda Polhograjska  
          graščina  
Franc Bradeško, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, je svetnikom predstavil predlog komisije. Komisija za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja, je na svoji seji dne 26.03. 2007 pripravila 
predlog članstva za svet javnega zavoda Polhograjska graščina.  
Občinskemu svetu predlaga, da imenuje predstavnike v svetu zavoda 
Polhograjska graščina in sicer: 

• štiri predstavnike ustanovitelja,  
• dva predstavnika Krajevne skupnosti Polhov Gradec in  
• enega predstavnika Javnega zavoda Polhograjska graščina. 

Odbor za gospodarstvo in turizem je na svoji 2. seji obravnaval ter kot matični 
odbor za področje turizma predlagal Komisiji za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja predlog predstavnikov ustanovitelja. Prav tako je JZ Polhograjska 
Graščina predlagal svojega predstavnika, Krajevna skupnost Polhov Gradec pa je 
predlagala svoja dva predstavnika.  Komisija je predloge obravnavala ter po 
razpravi na svoji seji sprejela sklep, ki ga posreduje občinskemu svetu v 
sprejem.  
Marko Jovič je povedal, da ga sestava predloga za svet zavoda preseneča, saj po 
njegovem mnenju bi namesto Andreje Dolinar bil primernejši Anton Potočnik kot 
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predsednik odbora za kulturo. Potočnik je povedal, da nima želje po dodatni 
angažiranosti v svetu zavoda.   
Župan je dal na glasovanje naslednji   
Sklep 38/2/4 
V svet javnega zavoda Polhograjska graščina se imenujejo:   
Predstavniki ustanovitelja: Andreja Dolinar 
     Frank Breskvar 
     Viktor Prosen 
     Jože Trontelj 
Predstavnik zavoda:  Lenart Rihar 
Predstavnika krajevne skupnosti Polhov Gradec: Kovač Frančišek in Rok 
Setnikar.  
   
ZA:  14  glasov                                      PROTI:  1 glas   
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 9) Razno  
poročilo podžupana o skupščini Holdinga  
Franc Setnikar je svetnikom poročal o dogajanjih na zadnji seji sveta 
ustanoviteljev javnih podjetij, združenih v Holding Ljubljana.  
Povedal je, da imajo glede na predlog ljubljanskega župana, za brezplačni prenos 
deležev treh javnih podjetij na Mestno občino Ljubljana, podobna stališča; deleži 
občin v obravnavanih treh javnih podjetjih naj se preoblikujejo v povečan delež 
občin v tistih javnih podjetjih, kjer ostajajo soustanoviteljice in lastnice oziroma 
tako, kot je občinski svet že sklepal. G. Jankovič je na seji sveta ustanoviteljev 
sicer predlog o brezplačnem prenosu umaknil. Svet ustanoviteljev je sprejel dva 
sklepa; da Holding kot edini družbenik prenese svoj poslovni delež v celoti na 
Mestno občino Ljubljana, skupščina pa soglaša s povečanjem investicij v 
poslovnem načrtu Vo-ka v letih 2008 in 2009 v višini pripadajočega deleža 
občine. O nadaljnjih dogovorih bo občinski svet sprotno seznanjen.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 23. 40 uri.  
 
 
Zapisala: Mateja Tavčar 
 
 
 
 

Lovro MRAK  
   Župan 

 


